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Gümüşhane’nin yeni Valisi Aydın Baruş, kamu kurumlarından brifing almaya devam
ediyor.
Bir valinin, emrindeki kurumları ziyaret edip, yetkililerden brifing alması
normal bir olay olarak görülebilir. Ama, Gümüşhane’de normalin ötesinde çok
önemli bir olay bu…
Neden mi?
Çünkü:
Kamu kurumlarının rutin bir çalışma düzeni vardır.  Bu düzen mevzuatla
belirlenmiştir. Kurumlarda uzun süreli üst amir ziyareti ve denetimi olmayınca
çalışanların mevzuata göre çalışma ve performans rutinleri, zamanla kendi
ölçülerine göre görev yapmanın doğru olduğu anlayışına döner ki, bu da devletin
tıkanması anlamına gelir.
Hele hele;  kurum müdürleri ile o kurumdaki birim müdürleri eğer çok yıllardır 
o kurumda çalışıyorsa, kendilerine göre kurdukları bir mesai ve çalışma düzeni
vardır. Bu düzene kimsenin karışmasını zaten istemezler. Yani işin kısa özeti;
işletme körlüğü ya da metal yorgunluğu kendini göstermeye başlar. Ama, bunu
ancak, kurumlardan hizmet alan vatandaşlarla, sahaya inmiş olan sayın valiler
görebilir, başkaları göremez…
*****
Gümüşhane’nin yeni Valisi Sayın Aydın Baruş, yılların verdiği valilik tecrübesi
ile, geldiği günden beri Gümüşhane kamu kurumlarını kendi binalarında ziyaret
edip brifing alıyor.
Bugüne kadar Gümüşhane’de bir Valinin kamu kurumlarını tek tek gezerek brifing
aldığı görülmedi.
Vali Baruş’un kendilerinden brifing almaya geleceğini öğrenen kurum müdürleri
kurumlarını alarma geçirdiler. Kurumlarda bir uyanma, bir koşuşturma başladı.
Her yer tertemiz edildi. Kurum müdürleri personellerine talimatlar yağdırdılar…
Vali Bey’in geleceği tarihe kadar her şeyin mükemmel olması talimatını verdiler.
Kendi kurum binalarında yıllarca hiçbir Vali’yi görmeyen kamu çalışanları da ilk
kez bir Vali’yi kendi binalarında gördüler, bu önemli heyecanı yaşadılar…
Sadece bu olay bile Gümüşhane’de tüm kamu kurumları ve kamu çalışanları için bir
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milat oldu.
Vali Baruş’un brifing alma işinden sonraki çalışma stratejisi ne olur
bilemiyoruz ama, Sayın Valinin göreve başladığı gün yaptığı manifesto nitelikli
konuşması Gümüşhane’de güzel şeyler olacağını gösteriyor.
Güzel günler dileğiyle.


